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Domein:  Dienstverlening en Maatschappij 
Afdeling: Maatschappelijke Ontwikkeling 

 
Notulen: Werkatelier Leefbaarheidsagenda Limbrichterveld en Hoogveld 
Datum: 11 januari 2012 
Tijd: 19:30 tot 22:00 uur 
Plaats: Hotel de Auveleberch 
Aanwezig: presentielijst zie bijlage 1 
Afwezig:       
Notulist: Tessa Reijnders 
  
 
 
1. Opening en welkom door wethouder Ruud Guyt (Stadsdeelbestuurder) 
2. Programma en aanpak door dagvoorzitter Frank Ruber (zie agenda) 
3. Film trends en ontwikkelingen: naast krimp ook globalisering door internet en mobiliteit, 

met gevolgen op allerlei terreinen. Vandaag niet samen in de glazen bol van de toekomst 
kijken, maar nagaan bij welke toekomst wij ons het meest prettig blijven voelen. 

4. Presentatie Actief Burgerschap door wethouder Pieter Meekels (Wijkgericht werken) 
De gemeente staat voor lastige keuzes op allerlei terreinen. De gemeente zijn wij samen 
daarom willen we graag weten hoe de burgerij denkt over maatschappelijke vraagstukken 
en ontwikkelingen.  

5. Presentatie sociale kaart van het cluster door Ger Heyman (Stadsdeelmanager) 
(zie presentatie) 

6. Gelegenheid tot het stellen van vragen over de inleidingen en de procedure 
7. Werkatelier 1 gaat over de vraag: ‘In 2025 woont u prettig in uw buurt omdat…..’ 

De reacties en discussiepunten zijn thematisch gerangschikt: 
 

Veiligheid  
Omdat ik op 75 jarige leeftijd 
nog veilig over straat kan, ook 
’s avonds 

Politie zichtbaarder in de wijk Er dan handhaving van de 30 
km snelheid zal zijn 

 
- Ik vind dat de politie zichtbaarder in de wijk moet zijn.  
- Reactie politie: De wijkagenten delen deze wens, en proberen dit met de beschikbare 

middelen zo veel mogelijk te bereiken, met voorrang voor de wijken waar de behoefte het 
grootst is. 

- Een wijkagent zou 80% van zijn/haar tijd aanwezig moeten zijn in zijn wijk. Dit lukt niet altijd 
maar, daar wordt aan gewerkt. 

- Voor de politie is het erg belangrijk dat mensen hen benaderen en aangeven wat er speelt 
en waar vraag naar is.  

 
- Ik vind dat het stadstoezicht te weinig optreedt in de wijk.  
- Reactie wethouder Meekels: Ik denk dat het belangrijk is om de mensen direct persoonlijk 

aan te spreken. Als men bijvoorbeeld de hondenbezitter en de foutparkeerder persoonlijk 
aanspreekt ontstaat er als vanzelf meer contact met, en meer begrip voor elkaar. 

- Zelf aanspreken is een goed voorbeeld van actief burgerschap. Bij stadstoezicht heeft 
slechts een klein aantal mensen opsporingsbevoegdheid.  

- We kunnen ook mensen aan de onderkant van de arbeidsmarkt of vrijwilligers inzetten voor 
stad- en wijktoezicht. 
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Sociale contacten 
Gelegenheid creëren om 
gezellig een kopje koffie te 
drinken 

Er een gezonde mix van 
bewoners is (oud en jong) 

Betere onderlinge 
betrokkenheid 

Omdat ik nog steeds veel 
contacten in mijn buurt heb, 
zowel met jong als oud 

Ik een ruime keuze heb in 
voorzieningen voor cultuur en 
sport, die bereikbaar zijn 
vanuit de onmiddellijke 
woonomgeving dan wel in die 
omgeving aanwezig zijn tegen 
een redelijke prijs 

Omdat ik zelf mag 
meebeslissen over mijn 
woonomgeving 

Ik mij verbonden voel met mijn 
wijk 

Omdat we het fijn hebben met 
elkaar 

Er het nodige georganiseerd 
wordt door / voor bewoners 

Er is een bloeiende 
carnavalsvereniging 

Sterk verenigingsleven  

 
- Ik vind dat er meer openheid moet zijn, dat we meer het gesprek moeten voeren, de deur 

voor elkaar open moeten zetten. De wijk is te anoniem, er is geen vliegwiel waarmee deuren 
worden geopend en drempels worden weggenomen. Dit vliegwiel is natuurlijk iets van de 
bewoners zelf, maar de gemeente zou dit ook kunnen stimuleren/faciliteren.  

- Het gaat vaak om wat mensen willen, maar al snel moet een ander het organiseren, zoals de 
politie / wijkagent, de gemeente, Orbis etc.  

- Ga zelf het gesprek aan met mensen. Als je dat rustig doet, staat iedereen daar voor open. 
Neem zelf het initiatief voor contacten, activiteiten, etc.   

- We kijken voortdurend naar 2025 vanuit wat nu fout gaat, maar dat is helemaal niet zo 
boeiend. Ik heb vertrouwen in de toekomst en wil met een positieve blik naar die toekomst 
kijken. Wat gaan we goed doen in 2025? Het is toch veel interessanter om daar over te 
praten?  

- Niet wat is belangrijk voor mij, maar wat is belangrijk voor de samenleving? 
 
Voorzieningen 
Functioneel winkelcentrum 
Winkelcentrum up-date 

Er voldoende voorzieningen in 
de buurt zijn o.a. winkels 

Omdat er nog een 
winkelcentrum is 

Naar ik hoop voldoende 
voorziening voor sociale 
contacten 

Modern, goed ingericht 
winkelcentrum dat tevens 
ontmoetingsplaats is 

Winkelvoorzieningen voor de 
eerste levensbehoefte in de 
onmiddellijke woonomgeving 
aanwezig zijn 

Detailhandel op de 
Romeinseweg? 

Voorzieningen (winkels etc.) 
blijven op niveau 

Eerste lijn gezondheidszorg in 
de onmiddellijke woon-
omgeving aanwezig 

Voorzieningen ouderen 
verbeterd 

Betaalbare voorzieningen voor 
senioren 

Omdat er nog steeds 
voldoende voorzieningen voor 
ouderen zijn 

Downtown? Ontspanningsmogelijkheden Game-café voor hangjongeren
Voorzieningen voor 10-20 
jarigen in Hoogveld aanwezig 

Gemeenschapshuis in 
Hoogveld 

 

Jeugdhonk Hoogveld Voldoende sportaanbod Sporthal Hoogveld 
Omdat op 1 januari 2025 het 
theehuis open zal gaan 

Theehuis wordt gerund door 
vrijwilligers 

Theehuis wordt gebruikt voor 
activiteiten 

Theater Pitboel is voorziening 
van en voor de wijk  

Theater Pitboel wordt 4 maal 
zo groot 

Vergrijzingstheater 
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- Het gaat vooral om sociale contacten, kopje koffie, eventueel iets eten. Het gaat om de 
ontmoetingsplek, op welke plek en wat voor soort gebouw is minder belangrijk. 

- Hoogstaete wordt in de toekomst een wijksteunpunt. 
- In Hoogstaete moeten mensen betalen met strippenkaarten. 
- Wat Hoogstaete betreft ben ik van mening dat het beleid van de gemeente wellicht niet 

strookt met het beleid van Orbis. 
- De filiaalmanager van Orbis is verbaasd over de opmerkingen over Hoogstaete. ’s Middags 

is de grote zaal open. Er kan worden gegeten en er zijn nieuwe plannen voor het theehuis, 
met activiteiten en een terrasfunctie in de zomer. Het is altijd mogelijk om vanuit de wijk , op 
afspraak, het theehuis te gebruiken. Belangstellenden kunnen zich melden bij Orbis.  

- Ik wil graag een eigen gemeenschapshuis in Hoogveld, omdat Hoogstaete niet als zodanig 
uit de verf komt. De bewoners van Hoogveld zouden dit gemeenschapshuis zelf kunnen 
beheren in combinatie met de sporthal, het jeugdhonk en de parkeerplaatsen.  

- Reactie wethouder Meekels: Voor de bouw van een nieuw gemeenschapshuis moet 
voldoende draagvlak zijn, en exploitatietechnisch gezien is de gemeente terughoudend. Een 
private investeerder kan natuurlijk altijd.    

 
- Ik geloof niet dat je met het leggen van stenen mensen bij elkaar brengt. Je moet meer 

aandacht hebben voor saamhorigheid, voor het verbinden van mensen en groepen van 
mensen, zodat mensen sámen iets gaan doen en dan maakt het niks uit of de mensen uit 
Hoogveld of uit Limbrichterveld komen. 

- Ik wil graag meer activiteiten voor ouderen en jongeren. De gemeente zou meer moeten 
doen om deze groepen te verbinden alsook de mensen uit Hoogveld met de mensen uit 
Limbrichterveld. 

- Ik hoop dat het huidige wijkwinkelcentrum in stand gehouden kan worden. 
 
Groen / Milieu / Park Hoogveld 
Rustig wonen, geen racebaan 
of sluipverkeer 

Geen sluipverkeer meer door 
Hoogveld 

De geluidshinder verdwenen 
is 

Schone openbare ruimte Hoogveld is nog groener Aankleden Vitruviusplein 
Openbaar park Hoogveld 
(poorten weg) 

Er voldoende groen aanwezig 
is 

Park wordt geopend / gesloten 
door vrijwilligers 

Park langer open, maar ’s 
nachts dicht 

Park is 24/7 open Park zonder hek 
(=vertrouwen) (2x) 

Park beschikbaar voor jong en 
oud, maar ook voor alles er 
tussen in 

Omdat er eindelijk iets gedaan 
is aan de rotzooi op straat en 
in de speeltuinen 

Reclameborden weg zijn bij de 
Hasseltsebaan / Dr. 
Nolenslaan 

 
- Het park gaat te vroeg dicht. Ik wil graag dat het park langer open is en dat het meer 

mogelijkheden biedt.  
- Reactie stadsdeelmanager: Het park wordt geopend en gesloten op basis van afspraken met 

wijkbewoners. Er zijn momenteel klachten met betrekking tot het openen en sluiten, het 
gebeurt niet conform afspraken. Hieraan wordt gewerkt. Daarnaast zijn er mensen die het 
park altijd open en die het park ’s nachts dicht willen. Een goede middenweg vinden is lastig. 

 
Openbaar vervoer / infrastructuur / parkeren 
Een levendige stadskern 
onder handbereik is 

De wijk goed toegankelijk is 
(betere ontsluiting) 

Ik mij dan nog kan verplaatsen 
(openbaar vervoer) 

Openbaar vervoer Lijnbusverbinding Hoogveld Bereikbaarheid winkelcentrum 
Bereikbaarheid openbare 
ruimtes 

Onderlinge bereikbaarheid 
wijken 

Minder verkeersoverlast 

Betere parkeervoorzieningen Parkeerplaatsen bij de school 
in Hoogveld 

Voldoende 
parkeervoorzieningen voor 
jeugd die 18+ wordt 
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Vanuit de wijk goede open-
bare vervoersvoorzieningen 
zijn naar andere plaatsen in 
de gemeente waar gemeen-
schapsvoorzieningen zijn 
waarop ik een beroep zou 
willen doen (ziekenhuis, sport, 
cultuur) 

Ongelijkvloerse kruising 
Hasseltsebaan / Dr. 
Nolenslaan 

 

 
- Als gevolg van het grote aantal jongeren in Hoogveld die over 15 jaar wellicht allemaal een 

auto hebben, zeker aangezien jongeren eerder over een auto beschikken dan vroeger, zal 
de parkeerproblematiek in de wijk toenemen. Dit wordt nog eens versterkt door de wijken 
rondom Limbrichterveld heen, die krimpen en die gebruik gaan maken van de 
winkelvoorzieningen in Limbrichterveld. 

 
Varia 
Betere samenwerking tussen 
Orbis en Hoogveld 

Jongeren in de nabijheid werk 
/ perspectief hebben 

Gemeenteraad die afspraken 
nakomt 

BES maakt minder geluid   
 
- Ik denk dat jongeren vooral wegtrekken omdat er onvoldoende werkgelegenheid is.  
- De campusontwikkeling zal wellicht bijdragen aan nieuwe banen. Daarnaast neemt de 

beroepsbevolking af en dat meer vrije banen opleveren. Ook is de omgeving en het woon- 
en leefklimaat van groot belang, daar investeert de gemeente veel in.  

 
Wijkplatform 
Één wijkplatform voor 
Limbrichterveld en Hoogveld 

Wijkplatform is van en voor de 
wijk 

 

 
- Ik wil graag 1 wijkplatform, Limbrichterveld en Hoogveld zijn één wijk! 
 
Woningen 
Betaalbare woonruimte voor 
senioren 

Voldoende ruimte is rond de 
woningen 

Aantrekkelijke woningen voor 
jong gezinnen 

Aantrekkelijk voor ouderen   
 
8. Werkatelier 2 gaat over de vraag ‘‘Mijn bijdrage aan een prettige buurt is…..’ 

De reacties en discussiepunten zijn thematisch gerangschikt: 
 
Verenigingen / vrijwilligerswerk / sociaal contact 
Vrijwilligers en  
Vrijwilligerswerk (2x) 

Deelname en organisatie van 
activiteiten 

Medewerking verlenen aan 
buurtvereniging 

Aardige wijkbewoners Deelnemen aan activiteiten De deur open 
Een bijdrage leveren aan 
activiteiten op het gebied van 
sport en cultuur, maar er moet 
een stimulans zijn waardoor 
jong en oud er voor open 
staan 

Activiteiten organiseren voor 
jong en oud en alles er tussen 
in 

Proberen een wijkplatform 
voor, van en door de wijk te 
krijgen 

Stukjes in het wijkkrantje 
plaatsen (2x) 

Nog net zo actief hoop te zijn 
als nu 

Gesprek met anderen voeren 
in plaats van klagen over… 
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De wijk 
Wijk aantrekkelijk voor jong en 
oud 

Limbrichterveld en Hoogveld 
één wijk 

Stop fragmentatie populatie, 
streef naar volledige integratie 

Proberen samenwerking in de 
wijk(en) te stimuleren 

Proberen om het park voor, 
van en door de bewoners te 
krijgen 

 

 
Varia 
Qi gong workshops Fysiotherapiepraktijk is een 

ontmoetingspunt 
Tai chi workshops (ook voor 
kinderen) 

Leefstijlinterventies   
 
- We hebben een prachtige wijk, we hebben alles, winkels, goede openbare ruimte, openbaar 

vervoer. We zijn zo in de stad, we hebben de scholen dichtbij. Natuurlijk zijn er ook een 
aantal problemen, die we samen moeten oplossen, maar laten we met het oog op de 
toekomst vooral ook blij zijn met wat we allemaal hebben. 
 

9. Samenvatting en conclusies door de stadsdeelbestuurder 
De stadsdeelbestuurder geeft aan dat hij het niet beter zou kunnen samenvatten. Hij ervaart 
hier ook vanavond veel betrokkenheid bij de wijk. Er zijn voldoende verenigingen en 
voorzieningen en men wil dat graag zo houden. Als gevraagd wordt naar betere relaties 
tussen Limbrichterveld en Hoogveld, dan leggen we dat graag terug bij de wijken, het 
platform, Hoogstaete, maar ook Pitboel kan en wil daarin een actieve rol vervullen, zoals ze 
hebben aangegeven.  
Tot slot is terecht veel aandacht besteed aan actief burgerschap, ontmoeting en contact 
tussen wijkbewoners waarbij mensen elkaar persoonlijk aanspreken en zaken niet over de 
schutting naar een derde gooien. Veiligheid en parkeren zijn blijvende aandachtspunten en 
samen moeten we de ontwikkelingen goed in de gaten houden. 
 

10. Vervolgtraject door de dagvoorzitter 
Het verslag wordt gepubliceerd en toegezonden aan de deelnemers (link). De reacties 
worden meegenomen bij het opstellen van de leefbaarheidagenda 2025 en waar nodig 
vertaald in het stadsdeelplan en –programma. 
Gevraagd wordt het evaluatieformulier in te vullen en evt. na te zenden. 
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Bijlage 1 Presentielijst Werkatelier Limbrichterveld en Hoogveld 
 
 Naam Organisatie / Vereniging 
1 Santos van Schenck  
2 Pascal Smits Fysiotherapie Hoogveld 
3 Ine Meuffels-Laudy Wijkplatform Hoogveld 
4 Marcel Simonis Pitboel Theater 
5 Dhr. van Etten  
6 Wim Kuit  
7 Kees Hessels Buurtvereniging Hoogveld 
8 Mevr. Sultanis-Bours S.V.L. 
9 Dhr. Hollanders S.V.L. 
10 Ria Wielart Wijkplatform Limbrichterveld 
11 Jacques Stienen Wijkplatform Limbrichterveld 
12 Leon Tummers Wijkplatform Limbrichterveld 
13 Jenny Huijbregts Wijkplatform Limbrichterveld 
14 Nicole Koolen    ZOWonen 
15 Lars Gärtener ZOWonen 
16 Erik de Lepper Buurtvereniging Hoogveld 
17 Manon van Thoor Politie 
18 Anjo Tijdink Politie 
19 Miriam Bronckers BS. Loedoes 
20 R. Cremers wijkblad Limbrichterveldkoerier 
21 Guus Roumans directeur Basisschool Limbrichterveld 
22 Ad Smeets Buurtvereniging de Brouksjtraot 
23 Henk Stultiens Explizzit 
24 Jo Sluyter  GOB 
25 Paul Verjans GOB 
26 Jos Thelen Buurtvereniging Hoogveld 
27 Ron Gehlen  
28 Hans Zeegers PIW 
29 R. Heijink PIW 
30 Dhr. Wenmekers  
31 Andries Houtakkers CDA 
32 Ton Raven Stadspartij 
33 M. De Schrevel  
34 J. de Ree  
35 Chiel de Rooij  
36 Ger Brouwers  
37 R. Cremers  
38 W. Paauwe Zaalvoetbal 
39 R. Loupias  
40 G. Cremers  
41 Jan Meuwissen  
 
 
Sittard-Geleen, 30 januari 2012 
Domein/afd.  MO 

 


